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נמצאת ממשלה שבהן  שנתיים  לנו  יש   – חסד  של  שניות  שתי  בפני  אנחנו  כרגע  פוזיילוב:  משה 

ונשיא אמריקאי שרוצה ויש עליה אחריות אדירה למה שקרה  שספגה את האש המטורפת הזו 

לעשות את הדבר הנכון. זה רגע היסטורי. אנחנו צריכים לסמן לעצמנו את המטרה, והיא לשחרר

כמה שיותר חטופים בצורה שלא מביאה לקונפליקט ולחימה, עד הנקודה שבה נבין שאין ברירה.

חמאס לא ירים ידיים ולא יוותר. יש כרגע מומנטום טוב להוציא את החטופים וצריך לנצל אותו.

הסכנה את  ולמחוק  טראמפ  של  התכנית  את  לממש  והיא  הסופית  הנקודה  על  מסתכל  אני 

שקיימת בעזה. מעבר לזה יש לנו את הסכנה שיושבת בשומרון. סדרת המטענים שהונחו בבת ים

זו לא יד המקרה. זו תוצאה של הכנה ותיאום בין חמאס וג'יאהד איסלמי למפעילים האיראניים

שלהם. האיראנים עכשיו הסיתו את המאמצים שלהם ליהודה ושומרון.

הראשון התקיים ברדיו דרום, בתאריך 23.02.2025.
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